
 
 
 
 
 

                                                   SATIR SONUNA SIĞMAYAN SÖZCÜKLERİN YAZIMINI ÖĞRENİYORUM-1   
Türkçemizde ilk heceden sonraki heceler ünsüzle başlar. Türkçede satır sonunda ve satır başında 
tek harf bırakılmaz .Hecede mutlaka ünlü bir harf olmak zorundadır. 
Aşağıda sözcükleri örnekteki gibi iki farklı şekilde heceden bölerek yazınız. 

  BİLGİSAYAR       KAPLUMBAĞA   

bil- bilgi-   .……… .…..……….. 

gisayar sayar   …………… …………… 
 

 

 

  KERTENKELE       TELEVİZYON   

.……… .…..………..   .……… .…..……….. 

…………… ……………   …………… …………… 
 

 

  MATEMATİK       ANAHTARLIK   

.……… .…..………..   .……… .…..……….. 

…………… ……………   …………… …………… 
 

 

  ADAPAZARI       CUMHURİYET   

.……… .…..………..   .……… .…..……….. 

…………… ……………   …………… …………… 
 

 

  ÇAYDANLIK       KAHVERENGİ   

.……… .…..………..   .……… .…..……….. 

…………… ……………   …………… …………… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  MANDALİNA       BATTANİYE   

.……… .…..………..   .……… .…..……….. 

…………… …………… 
 

…………… …………… 
 



 
SATIR SONUNA SIĞMAYAN  SÖZCÜKLERİN YAZIMINI ÖĞRENİYORUM-2    

 

 

  bağımsızlık 
 

    kütüphane   

.……… .…..………..   .……… .…..……….. 

…………… ……………   …………… …………… 
 

  Çanakkale 
 

    bukalemun   

.……… .…..………..   .……… .…..……….. 

…………… ……………   …………… …………… 
 

  Şanlıurfa       vatansever   

.……… .…..………..   .……… .…..……….. 

…………… ……………   …………… …………… 
 

  lokomotif       mikroskop   

.……… .…..………..   .……… .…..……….. 

…………… ……………   …………… …………… 
 

  Gaziantep       buzdolabı   

.……… .…..………..   .……… .…..……….. 

…………… ……………   …………… …………… 

  salyangoz       çikolata   

.……… .…..………..   .……… .…..……….. 

…………… ……………   …………… …………… 


